
 

 

MT vergadering van 4 oktober 2016 
  

Tijd: 09.30 -12.00 uur 
Plaats: Fivelingo Appingedam 
Aanwezig:  Roelof, Egbert L, Gert,  Jaap Z, Egberdien, Egbert H, Jaap D, Bart uitgenodigd ivm 

begroting 2017 
Verslag:  Ilona 

 
 

1. Opening 
Bart Lensink is uitgenodigd om wat over de begroting 2017 te vertellen. 
 
Memo aanleveren begroting 2017 aan Gedeputeerde Staten van Groningen  

 Omdat er formeel nog geen sprake is van een fusie hebben we twee begrotingen van ISD 
Noordoost en Fivelingo gebundeld ingediend als een 'gesplitste begroting 2017'. 

 De 'gesplitste begroting 2017' wordt op 15 november aan Gedeputeerde Staten van Groningen 
aangeleverd, gelijktijdig met de gemeentebegroting van de drie gemeenten. Daarmee voldoen we 
aan de eis van de provincie.  

 Een definitieve begroting van Werkplein Fivelingo volgt nog, aangezien er momenteel nog een 
onderzoek plaatsvindt naar mogelijke toekomstscenario's  voor Werkplein Fivelingo. 

 In december maken de raden van de DAL-gemeenten hun definitieve keuze over het 
toekomstscenario van Werkplein Fivelingo. Hierbij hoort een passend inrichtingsplan en een 
begroting voor Werkplein Fivelingo. 

  
 Het voorstel is om het Algemeen Bestuur van ISD Noordoost de begroting 2017 schriftelijk te laten 

vaststellen, omdat er tussen 5 oktober en 15 november geen Algemeen Bestuursvergadering 
gepland staat. En de begroting formeel door het Algemeen Bestuur moet worden vastgesteld 
alvorens deze aan Gedeputeerde Staten toe te zenden. 

 Delfzijl heeft haar goedkeuring al gegeven, verwacht wordt dat Appingedam en Loppersum dit ook 
doen. Egbert brengt de uitkeringscijfers  DAL voor René Bosscher in beeld. 

   
2. Vaststellen agenda 

 De agenda wordt vastgesteld. 
 

3. Verslag MT- Werkplein d.d. 20 september 2016 
 1.  Sinterklaas;  Jaap heeft de 3 wethouders van DAL gemaild met het verzoek om als organisatie 

mee te werken aan het Sinterklaasfeest. De wethouders bespreken dit na het AB van woensdag 5 
oktober a.s. Terugkoppeling volgt. 

 2. Klantenaantallen; In oktober zet de daling voorzichtig door. Jaap: aantal aanvragen is stabiel. 
Wordt in volgend MT besproken. 

  

4. Bespreekpunten 
4a. Overzicht BW en deta per 1 sept 2016 
 4 medewerkers zijn opnieuw geplaatst. 3 voor groen en 1 voor schoonmaak. 
 Detacheringen nemen af er komt niets geschikts voor terug.  
 
b. Overzicht pers bestand per 31 aug 2016 
 Wordt voor kennisgeving aangenomen.  
 

c. Frequentie MT 
 Aangezien we nu bijna een jaar gezamenlijk vergaderen met het MT van Fivelingo en het MT van 

Werkplein Eemsdelta vraagt Roelof zich af of het nodig is om 1x in de twee week als MT te blijven 
vergaderen. Jaap D. geeft aan dit wel prettig te vinden, aangezien er elke vergadering genoeg te 
bespreken is. Gert vindt 1x in de 3 a 4 week voldoende. Fivelingo zit namelijk elke dag al bij elkaar 

MT-verslag 



 

 

om het een en ander te bespreken. Egberdien geeft aan dat we het in zijn totaliteit moeten 
bekijken. Het MT wordt verzocht om individueel een lijstje te maken met alle overleggen die 
plaatsvinden, waaronder MT, BMT, dagelijkse overleggen, afdelingsoverleggen etc. Bij ieder 
overleg van jezelf nagaan wat het overleg oplevert en naar Ilona toesturen. Vervolgens in een MT-
overleg bespreken wat de overleggen opleveren en hoe we dit in de toekomst eventueel anders 
kunnen gaan inplannen.  

   
d. Sense of Place 
 De zes SW-bedrijven rondom het Wad hebben zich verenigd onder de projectnaam 'Wad bindt 

ons!' en gaan Sense of Place ondersteunen bij de realisatie van diverse projecten. Sense of Place 
beoogt een duurzame versmelting van landschap en cultuur in ons waddengebied. Op initiatief 
van Mulder (directeur Oerol) gaan SW-bedrijven rondom het Wad samenwerken met Sense of 
Place. De kracht van de bedrijven van 'Wad bindt ons!' ligt in het opleiden en ontwikkelen van 
mensen met een arbeidsbeperking en ze binnen hun mogelijkheden in het arbeidsproces in te 
zetten. Op korte termijn wordt gewerkt aan een masterplan dat de basis moet zijn voor de 
samenwerking tussen Sense of Place en 'Wad bindt ons! met daarbij de blik op 2018 en verder.' 

  
e. Afspraakbanen 

 Binnen het MT van dinsdag 20 september jl. heeft het MT onder andere gesproken over 
afspraakbanen. Het MT gaf aan nieuwsgierig te zijn wat de ervaringen van werkgevers zijn met 
afspraakbanen en wat zij er leuk of minder leuk aan vinden.  Roelof heeft de werkgeversadviseurs 
en trajectbegeleiders van Werkplein Fivelingo gevraagd wat hun ervaringen zijn en heeft een 
aantal reacties terug gekregen. De reacties worden doorgenomen. 

 Roelof denkt dat hij niet van iedereen het juiste antwoord heeft gekregen. Egberdien stelt voor om 
het nog een keer te vragen en dan uitleggen wat we precies met de conclusies gaan doen. 

 

f. Monitor afspraakbanen 
 De totalen in arbeidsmarktregio Groningen doen het goed. 
 Er zijn tot en met het derde kwartaal van vorig jaar 1740 afspraakbanen gerealiseerd, waarmee we 

804 banen boven het streefcijfer voor eind 2016 zitten. Ruim 50% van die banen zijn gerealiseerd 
door de toename van Wsw-detacheringen.  

 Het aantal Wsw-detacheringen neemt toe. Dat leidt dus tot een toename van het aantal 
afspraakbanen. Het aantal Wajongers dat aan het werk is gegaan in 2015 is toegenomen en blijft 
in 2016 hoog. 

 
g. Tussenevaluatie Sectorplan SW Arbeidsmarktregio Groningen 
 In het afgelopen jaar zijn er forse stappen gezet in de uitvoering van de maatregelen uit het 

sectorplan. De middelen zijn gebruikt om de dienstverlening aan groepen Wsw-ers en andere 
personen met een arbeidsbeperking te verbeteren en/of de (organisatorische) randvoorwaarden 
te optimaliseren. In deze tussenevaluatie laten ze zien wat er is gebeurd en wat het heeft 
opgeleverd. Per thema wordt laten zien welke concrete maatregelen er worden genomen om de 
gestelde doelen te realiseren en door welk bedrijf. Vervolgens wordt ingegaan op de ervaringen 
die bij de verschillende bedrijven zijn opgedaan.  

 Roelof/Greet stuurt de tussenevaluatie naar het WGT en middenkader. Jaap Z. heeft Wim 
Ravenshorst gesproken en uitgelegd waar we op dit moment staan en dat we qua e-learning op 
koers liggen. Jaap Z, Egberdien en Geert Kruize overlegplannen over Route Arbeid in combinatie 
met sectorplannen. 

 
h. Jaarverslag Entree Opleiding Metaal 
 Op 1 februari 2015 is een Entree opleiding Metaal gestart, een gezamenlijk initiatief van ISD 

Noordoost, Noorderpoortcollege en Fivelingo. De opzet hierbij is dat de kandidaten aangeleverd 
worden uit het bestand van ISD, het Noorderpoortcollege geeft 1 dag in de week bij Fivelingo 
theorielessen (o.a. Nederlands, rekenen en burgerschap) en de leerlingen volgen 24 uur per week 
praktijk op de Metaalafdeling van Fivelingo. Er zijn toen 17 leerlingen gestart. 



 

 

 Van de 17 leerlingen hebben nu 7 leerlingen het diploma Entree Techniek niveau 1 behaald. 4 van 
deze leerlingen zijn doorgegaan met niveau 2. Eén leerling is direct  na afronding niveau 1 gaan 
werken, één leerling is zich verder gaan bekwamen in het lassen via Wout van Eeks en één leerling 
is nog actief bij Fivelingo op de afdeling. 10 leerlingen zijn om diverse redenen uitgevallen 

 Jaap Zwama geeft aan dat de aantallen hem tegen vallen. Met name de kandidaten die om diverse 
redenen zijn uitgevallen. 

 
5. Personeelsmiddag 31 oktober 2016 
 Voor de middag worden per afdeling verschillende 'programma's' gemaakt. 
 Roelof/Eline: programma Werkcoaches en Werkgeversadviseurs 
 Jaap D. : Klantmanagers inkomen en TAO-ers. 
 Gert B.: Middenkader 
 Egberdien vertelt wat over voortgang fusie. 
 Veronica is gevraagd om iets voor de backoffice te bedenken. 
 Modulestructuur Gerd van der Molen presenteren icm E-learning. 
 Greet, Veronica en Ilona worden gevraagd om de aankleding van de kantine e.d. te verzorgen. 
 
6. Actielijst 
 -   inhuur vkb. loopt nog 

- Telefoondienst:  Roelof geeft aan waarschijnlijk een dame beschikbaar te hebben met 
 callcenter ervaring. Over 4 week is ze beschikbaar. 

 - Fish bein of ajzen model: Gert en Jaap Dijkema schrijven een stukje gaat richting Ilona voor MT. 
 
7. Personeel 
 
8. Bespreekpunten volgende vergadering zie o.a. aandachtspunten 
 
9. Rondvraag 
 - Gert meldt dat SBCM een leergang gaat ontwikkelen voor leidinggevenden SW. 
 - OZG Delfzijl is verkocht aan Vastgoud Groningen. Het gebouw wordt gerealiseerd  als 

revalidatiecentrum e.d. Gert vraagt Vastgoud Groningen of wij in de toekomst iets voor kun 
kunnen betekenen. 

 - 17 november vindt een Najaarscongres van Divosa plaats. Het congres is dit keer in Eindhoven. 
Egberdien stelt voor om hier met het MT naar toe te gaan. De MT-middag die dan gepland staat 
zal dan komen te vervallen. Roelof geeft aan dat hij niet kan ivm een ander bijeenkomst. Ilona 
stuurt het keuzeprogramma door naar de MT-leden met het verzoek om hun keuze door te geven.  
Vervolgens verzorgt Ilona de aanmeldingen. 

  
10. Sluiting 
 Nieuw agendapunt: Rapportage werkzaamheden afgelopen 2 week. 
 Wat hebben we gedaan en wat gaan we doen? 
 


